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ASSEMBLEA GENERAL ORDINÀRIA DEL 29 DE MAIG DEL 2023 

Ordre del dia: 

 

1. Aprovació de l’acta anterior, si escau. 

2. Jurat de carrosses. 

3. Tancament comptes exercici 2022-2023 JLF. 

4. Incidència ocorreguda en la plantà de la Falla Paris Pedrera. 

5. Intervenció i actuació de JLF al respecte. 

6. Respostes al comunicat emès per JLF. 

7. Responsabilitats JLF de Dénia. 

8. Precs i preguntes. 

 

1. APROVACIÓ ACTA ANTERIOR:  

S’aprova l’acta anterior per majoria. 

2. JURAT DE CARROSSES: 

 

El secretari pregunta si hi ha alguna proposta per al jurat de carrosses.  

Explica que els últims anys s’ha portat 6 persones per a jurat de carrosses i  3 per al de 

comparsa i caracterització, tots buscats per Junta Local Fallera.  

 

La Falla Diana proposa que el jurat sigui del gremi d´artistes fallers. 

 

Es procedeix a votació, on JLF té 7 vots i les falles representades conformen un total de 

18 vots. JLF vota en blanc aquest punt. 

 

Vots a favor de gremi: 6 

Vots a favor de què vinguin buscats per JLF: 10 

Vots en blanc: 9 

 

3. TANCAMENT COMPTES EXERCICI 2022-2023 JLF: 

El vicepresident primer i delegat d´incidències, règim intern i intervenció pren la paraula 

per tal d´informar a l´assemblea dels ingressos i despeses que ha tingut Junta Local 

Fallera al llarg de l´exercici 22-23. A continuació s´adjunta memòria dels comptes: 
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4. INCIDÈNCIA OCORREGUDA EN LA PLANTÀ DE LA FALLA PARIS 

PEDRERA: 

 
El delegat de la Falla Paris Pedrera pren la paraula on diu “Lamentamos que esta Junta 

Local Fallera no haya estado a la altura de las circunstancias, a abandonado a nuestra 

falla en una de las mayores graves incidències ocurrida en la historia de las fallas, la 

paralización de la plantà con las consecuencias que ello conlleva, y dicho esto nos 

gustaría saber si ustedes hicieron algo al respecto. No han estado en ningún momento a 

nuestro lado y eso dice mucho de ustedes.”  

 

El president de JLF respon “El día 15 temprano Casildo me llama y me informa de lo 

sucedo en la noche anterior, me pongo en contacto con el alcalde para informarle. Tras 

otra llamada, se me pide que yo modifique el orden de visita del jurado y le digo que yo 

no tengo potestad para modificarlo, però si que convocariamos una extraordinària para 

poder llevarlo a cabo, que como recordareis fue el pasado 16 de marzo en Llunatics. Por 

medio de Junta Local convocamos de urgència assemblea extraordinària para poder 

abordar el asunto con un único punto del día (Decisió sobre la petició formulada perl la 

Falla Paris Pedrera). 
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5. INTERVENCIÓ I ACTUACIÓ DE JLF AL RESPECTE: 

 

El delegat de la Falla Paris Pedrera pren la paraula per tal de dirigir-se a Antonio Vargas 

com a Delegat d´Incidències de JLF “Nos puede decir usted cuando conoció la gravedad 

de la incidència y cuando fue conocedor de la misma y que actuacions como responsable 

de la delegación de incidències realizó usted?, es decir, si se personó en la falla para 

conocer de primera mano lo que había sucedido o ver como resolver la situación.” 

 

El delegat d´incidències respon a l’apel·lació on comunica que la Falla Paris Pedrera no 

li ho notifica, aquesta delegació no és coneixedor fins que el president no li ho comunica 

al migdia del dia 15. Es comenta que previ a falles, es du a terme una reunió amb un 

gran conjunt de persones de diferents àrees per abordar tota la seguretat dels dies de 

falles. Com a delegat d’incidències, en aquesta reunió vaig preguntar “en plantà hi ha 

horari, responent-me que no”. 

 

En cap moment s´ha requerit a la delegació d´incidències.  

La delegada de la Falla Paris Pedrera comenta que l´únic que necessitaven era una 

miqueta de suport. 

El president de JLF demana disculpes perquè la falla Paris Pedrera no s´haja sentit 

recolzada per l´equip de Junta Local Fallera. 

 

6. RESPOSTES AL COMUNCIAT EMES PER JLF: 

 

Aquest punt es passa ja que s´ha abordat al llarg de les respostes anteriors.  

 

7. RESPONSABILITATS JLF DE DÉNIA: 

 

La delegada de la Falla Paris Pedrera pregunta “Nos pueden decir ustedes, como 

órgano rector de las fallas de Dénia que responsabilidad han tenido al respecto, qué 

soluciones han adoptado para que esto no vuelva a suceder y queremos saber que van 

a hacer por las fallas de Dénia.” 

 

El secretari general respon que tot el que es demana a l´Ajuntament, en la majoria de 

les situacions es concedeix (permisos), però si hi ha alguna queixa veïnal per molèsties, 

aquest permís pot ser cancel·lat.  
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8. PRECS I PREGUNTES: 

 
El secretari pren la paraula per informar que ja s´ha cobrat la subvenció així com reconeix 

que s´ha presentat la documentació molt més estructurada que en anys anteriors, pel 

que es demana que continuï en aquesta línia.  

 

El secretari general comunica que en la següent assemblea general ordinària s´abordarà 

la modificació del nom de la Falla Camp Roig. 

 

El delegat de la Falla Paris Pedrera pregunta si pot eixir en l´ofrena una persona amb 

cadira de rodes. 

 

El secretari li respon que no hi ha inconvenient en què realitza l´ofrena una persona 

discapacitada en cadira de rodes, i el delegat d´incidències matisa que la falla ho 

comunique per escrit. 

 

El delegat de la Falla Oeste pregunta si es comunicaran els punts centrals per a la 

desfilada de les carrosses. 

 

El secretari li respon que en la següent assemblea es passaran com cada any els punts 

centrals. 

 

Per acabar, el president agraeix a totes les falles el bon treball en l´organització de 

l´ofrena de flors 2023. 

 

Sense més assumptes per a tractar el secretari alça la sessió. 

 

 

PRESIDENT J.L.F.      SECRETARI J.L.F. 

 

 

 

FALLA CENTRO      FALLA LES ROQUES 
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FALLA DTE. MARÍTIM – BAIX LA MAR   FALLA OESTE  

 

 

 

FALLA PORT - ROTES      FALLA SALADAR 

 

 

 

 FALLA DIANA      FALLA PARIS – PEDRERA 

 

 

 

FALLA DARRERE DEL CASTELL    FALLA CAMPAMENTS  

 

 

 

              FALLA CAMP ROIG 

 

 

 


